
Data przyjęcia protokołu: 24.10.2024 r.
ROP.0002.9.2024

PROJEKT

PROTOKÓŁ NR VI/24
VI SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2024-2029
Z DNIA 26 WRZEŚNIA 2024 ROKU

Sesja odbyła się w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Zielonki  (ul.  Krakowskie Przedmieście 116,  32-087
Zielonki).  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący Rady Gminy Zielonki  Tadeusz Łysek,  protokół  sporządziła
inspektor Beata Przybycień. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami do
niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 26 września 2024 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 12:13 tego
samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie VI sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący T. Łysek powitał wszystkich przybyłych na obrady sesji, stwierdził kworum i prawomocność
do podejmowania uchwał, po czym otworzył VI sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-2029.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący T. Łysek odczytał proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie VI sesji Rady Gminy Zielonki.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu V sesji zwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) uchylenia uchwały nr LIX/10/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu;
4) zaciągnięcia pożyczki płatniczej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w Krakowie;
5) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kra-kowie;
6)  wyrażenia  woli  przejęcia  zadania  publicznego  od  Województwa  Małopolskiego  w zakresie  drogi  woje-
wódzkiej  nr  794 w miejscowości  Przybysławice  gmina  Zielonki  oraz  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Woje-
wództwu Małopolskiemu;
7)  wyrażenia  woli  przejęcia  zadania  publicznego  od  Województwa  Małopolskiego  w zakresie  drogi  woje-
wódzkiej nr 794 w gminie Zielonki w 2025 r oraz udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Małopolskiemu;
8) zmieniająca Uchwałę Nr VI/36/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie przystąpienia do sporządzania miejs-
cowego planu zagospodarowania przestrzennego w obszarze miejscowości Owczary gmina Zielonki;
9)  wyznaczenia  miejsc  oraz  określenia  zasad  prowadzenia  handlu  w piątki  i soboty  przez  rolników  i ich
domowników w miejscowościach Węgrzce, Korzkiew i Bibice;
10) nadania nazwy ulicy w miejscowości Batowice;
11) nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonki;
12) zmieniająca Uchwałę Nr I/2/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady
Gminy Zielonki;
13) skargi na Wójta Gminy Zielonki.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.  Wójt zawnioskował o wycofanie z po-
rządku obrad projektu uchwały ws. nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonki. Argumentował, że w trakcie
procedowania tej uchwały pojawiły się wątpliwości co do praktycznego funkcjonowania tej ulicy w  kontekście
całej Trasy Wolbromskiej. Przewodniczący T. Łysek wobec braku innych uwag, zarządził głosowanie wniosku
wójta o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie ppkt nr 11 projektu uchwały ws. nadania nazwy ulicy
w miejscowości Zielonki. 
Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek wójta ws. zmiany porządku obrad poprzez wycofanie ppkt nr 11 - tj. projekt uchwały ws. nadania naz-
wy ulicy w miejscowości Zielonki. 
Wyniki głosowania

1



ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie zmienionego porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad ze zmianą
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna 
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu V sesji zwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) uchylenia uchwały nr LIX/10/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu;
4) zaciągnięcia pożyczki płatniczej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w Krakowie;
5) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie;
6)  wyrażenia  woli  przejęcia  zadania  publicznego  od  Województwa  Małopolskiego  w zakresie  drogi
wojewódzkiej nr 794 w miejscowości Przybysławice gmina Zielonki oraz udzielenia pomocy rzeczowej Woje-
wództwu Małopolskiemu;
7)  wyrażenia  woli  przejęcia  zadania  publicznego  od  Województwa  Małopolskiego  w zakresie  drogi
wojewódzkiej  nr  794 w gminie  Zielonki  w 2025  r  oraz  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Województwu  Mało-
polskiemu;
8)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  VI/36/2019  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obszarze miejscowości Owczary gmina Zielonki;
9)  wyznaczenia  miejsc  oraz  określenia  zasad  prowadzenia  handlu  w piątki  i soboty  przez  rolników  i ich
domowników w miejscowościach Węgrzce, Korzkiew i Bibice;
10) nadania nazwy ulicy w miejscowości Batowice;
11) zmieniająca Uchwałę Nr I/2/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady
Gminy Zielonki;
12) skargi na Wójta Gminy Zielonki.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Ad 3. Przyjęcie protokołu V sesji zwyczajnej.
Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu V sesji, wobec ich braku, zarządził gło-
sowanie nad przyjęciem projektu protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu V sesji zwyczajnej
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna 
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Protokół został przyjęty jednogłośnie.
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P  rotokół V sesji otrzymał numer V/24.  
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej  części  sesji  przedstawiciele  komisji  rady gminy przedstawili  sprawozdania  z  prac komisji  z  okresu
międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej K. Olawski - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 24.09.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 25.09.
3. Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych T. Kostecki – sprawozdanie z posiedzeń
w dn. 30.08, 23.09.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka – sprawozdanie
z posiedzenia w dn. 20.09.
5. Przewodnicząca Komisji  Oświaty i  Polityki Społecznej  M. Romańska-Zagórska - sprawozdanie z posie-
dzenia w dn. 23.09.
6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 20.09.
7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 30.08, 30.09.
8.  Wiceprzewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i  Petycji M. Małek - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
16.09.
Protokoły z posiedzeń komisji  dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji  Publicznej Urzędu
Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2024 rok;

P  rzewodniczący  T.  Łysek  :  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”,  0  głosów „wstrzymujących  się”. Skarbnik  A.  Adamczuk omówiła  kolejno  dwa projekty  uchwał;
zmianę budżetu oraz zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. Wiceprzewodniczący P. Ści-
galski zapytał  o uchwałę budżetową i  doprecyzowanie,  która droga w Bibicach była przedmiotem zmiany
uchwały. Wójt powiedział, że dotyczy ulicy Brzozowej, dokładnie jej połączenia z drogą serwisową. Inwestycja,
która w budżecie ma dużą część środków finansowych ze środków sołeckich i zmiana obejmuje uzupełnienie
do wykonania.  Wobec braku dalszych pytań,  przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem
uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzyma  ła nr VI/27/2024)  

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

P  rzewodniczący  T.  Łysek  :  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Skarbnik A. Adamczuk   omówiła projekt uchwały w poprzednim
ppkcie  przy  omawianiu  zmiany  budżetu  gminy  Zielonki.  Wobec  braku  pytań,  przewodniczący  T.  Łysek,
zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna 
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Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrz  ymała nr VI/28/2024)  

3) uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr LIX/10/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie emisji obliga-
cji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;

P  rzewodniczący  T.  Łysek  :  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący
T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie:

uchylenia uchwały nr LIX/10/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna 
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzy  mała nr VI/29/2024)  

4) uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki płatniczej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środo-
wiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie;

P  rzewodniczący  T.  Łysek  :  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Wójt omówił dwa projekty uchwał w sprawie zaciągnięcia pożyczek
z Wojewódzkiego Funduszu.  Wobec braku pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projek-
tem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zaciągnięcia  pożyczki  płatniczej  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej
w Krakowie

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała o  trzymała nr VI/30/2024)  

5) uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gos-
podarki Wodnej w Krakowie;

P  rzewodniczący  T.  Łysek  :  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Wójt omówił projekt uchwały w poprzednim ppkcie.  Wobec braku
pytań, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki Wodnej w Krakowie
Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzyma  ła   nr VI/31/2024).  

6) uchwała w sprawie wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego od Województwa Małopolskiego
w zakresie drogi wojewódzkiej nr 794 w miejscowości Przybysławice gmina Zielonki oraz udzielenia
pomocy rzeczowej Województwu Małopolskiemu;

P  rzewodniczący  T.  Łysek  :  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących   się”  ,  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji  P.
Zięcina omówił  projekt  uchwały.  Wobec braku pytań,  przewodniczący T.  Łysek zarządził  głosowanie  nad
projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego od Województwa Małopolskiego w zakresie drogi wojewódzkiej
nr  794 w miejscowości  Przybysławice  gmina  Zielonki  oraz  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Województwu
Małopolskiemu

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzyma  ła   nr VI/32/2024)  

7) uchwała w sprawie wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego od Województwa Małopolskiego
w zakresie drogi wojewódzkiej nr 794 w gminie Zielonki w 2025 r. oraz udzielenia pomocy rzeczowej
Woje-wództwu Małopolskiemu;

P  rzewodniczący  T.  Łysek  :  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących   się”  ,  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji  P.
Zięcina omówił  projekt  uchwały.  Wobec braku pytań,  przewodniczący T.  Łysek zarządził  głosowanie  nad
projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego od Województwa Małopolskiego w zakresie drogi wojewódzkiej
nr  794 w gminie  Zielonki  w 2025  r  oraz  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Województwu  Mało-polskiemu
Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała o  trzymała nr VI/33/2024)  

8) zmieniająca Uchwałę Nr VI/36/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie przystąpienia do sporządzania
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w obszarze  miejscowości  Owczary  gmina
Zielonki;
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P  rzewodniczący T. Łysek  : pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  
1 głos „wstrzymujący   się”.   Kierownik Referatu Budownictwa i  Urbanistyki  B.  Lipień-Łysek omówiła projekt
uchwały i treść autopoprawki. Radny R. Krawczyk zapytał o wielkość obszaru pierwszego etapu procedowania
uchwały. Kierownik B. Lipień-Łysek powiedziała, że pierwszy etap dotyczy terenu należącego do firmy River
z  obowiązującym osobnym planem zagospodarowania  przestrzennego.  Radny  B.  Król wtrącił,  że  obszar
obejmuje ok 26 ha. Radny R. Krawczyk  zapytał, czy drugi etap jest z pozostałej części obszaru. Kierownik
potwierdziła.  Wobec  braku  dalszych  pytań,  przewodniczący  T.  Łysek zarządził  głosowanie  w  pierwszej
kolejności autopoprawki do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Autopoprawka  do  projektu  uchwały  zmieniająca  Uchwałę  Nr  VI/36/2019  Rady  Gminy  Zielonki  w sprawie
przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obszarze miejsco-
wości Owczary gmina Zielonki 

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca Uchwałę Nr VI/36/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie przystąpienia do sporządzania miejs-
cowego planu zagospodarowania  przestrzennego w obszarze miejscowości  Owczary  gmina Zielonki  wraz
z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrz  ymała nr VI/34/2024)  

9) uchwała w sprawie wyznaczenia miejsc oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty
przez rolników i ich domowników w miejscowościach Węgrzce, Korzkiew i Bibice;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 5 głosów „za”, 0 gło-  
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzy  mujących się”  , jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  
Regulaminowych – 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna
opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów
„wstrzymujących się”. Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań,  przewodniczący T. Łysek zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyznaczenia miejsc oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domo-
wników w miejscowościach Węgrzce, Korzkiew i Bibice

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
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Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uch  wała otrzymała nr VI/35/2024)  

10) uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Batowice;

P  rzewodniczący T. Łysek  :   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych – 4  
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Kierownik Referatu Geodezji, Rolnictwa i Gos-
podarki Gruntami B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący T. Ły-
sek zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
nadania nazwy ulicy w miejscowości Batowice
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna 
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (u  chwała otrzymała nr VI/36/2024).  

Przewodniczący T. Łysek zarządził 20 min. przerwę.

11) zmieniająca Uchwałę Nr I/2/2024 Rady Gminy Zielonki w sprawie wyboru wiceprzewodniczących
Rady Gminy Zielonki;

Przewodniczący T. Łysek powiedział, że przepis art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym stanowi, iż
liczba  wiceprzewodniczących  rady  może  wynosić  od  1  do  3,  aktualnie  w  Radzie  Gminy  Zielonki  jest
wybranych dwóch wiceprzewodniczących. Dodał, że aby  rada mogła  efektywnie realizować powierzone jej
zadania i skutecznie działać na rzecz mieszkańców, prezydium winno stanowić reprezentację całej rady. Stąd
dokona  wyboru  trzeciego  wiceprzewodniczącego,  po  czym zwrócił  się  o  zgłaszanie  kandydatów.  Radny
D. Dragosz zgłosił radnego P. Podleśnego, argumentując swoje zgłoszenie. Przewodniczący T. Łysek zapytał
radnego P. Podleśnego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Gminy
Zielonki. Radny P. Podleśny wyraził zgodę na kandydowanie. Wobec braku innych zgłoszeń, p  rzewodniczący  
T. Łysek poinformował, że zamyka listę kandydatów i rada przystępuje do wyboru składu Komisji Skrutacyjnej,
która zgodnie z  regulaminem Rady Gminy Zielonki  ma za zadanie przeprowadzenie głosowania tajnego.
Dodał, że komisja powinna mieć w swoim składzie co najmniej trzy osoby będące radnymi i zapytał o pro-
pozycje  w  zakresie  liczebności  składu  komisji. Wiceprzewodnicząca  M.  Listoś zgłosiła  propozycję
3-osobowego składu komisji. Wobec braku innych propozycji, przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie
składu komisji w liczbie  3 osób.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Skrutacyjnej dla wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zielonki w liczbie trzech osób
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna 
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Trzyosobowy skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty.

Przewodniczący T. Łysek poprosił o zgłaszanie kandydatur do składu Komisji Skrutacyjnej.  Radny D. Dra-
gosz zgłosił  w imieniu Klubu Radnych Gmina Zielonki.  OdNowa radną A. Radosz-Kwasek, która wyraziła
zgodę na kandydowanie. Wiceprzewodnicząca M. Listoś zgłosiła radnego K. Krzyworzekę, który wyraził zgodę
na kandydowanie.  Wiceprzewodniczący P.  Ścigalski  zgłosił  radną M.  Romańską-Zagórską,  która wyraziła
zgodę na kandydowanie. Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia  kandydatów do
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Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowano w sprawie:
ustalenie składu osobowego Komisji Skrutacyjnej: Agata Radosz-Kwasek, Krzysztof Krzyworzeka, Marta 
Romańska-Zagórska
Wyniki głosowania
AGATA RADOSZ-KWASEK
TAK: 21, NIE: 0
KRZYSZTOF KRZYWORZEKA
TAK: 21, NIE: 0
MARTA ROMAŃSKA-ZAGÓRSKA
TAK: 21, NIE: 0
Wyniki imienne:
AGATA RADOSZ-KWASEK (21)
Adrian Baran (TAK), Elżbieta Cich (TAK), Dariusz Dragosz (TAK), Krzysztof Gaweł (TAK), Katarzyna Harmata
(TAK), Tomasz Kostecki (TAK), Ryszard Krawczyk (TAK), Bogusław Król (TAK), Krzysztof Krzyworzeka 
(TAK), Magdalena Listoś (TAK), Tadeusz Łysek (TAK), Marek Małek (TAK), Krzysztof Olawski (TAK), Piotr 
Podleśny (TAK), Agata Radosz-Kwasek (TAK), Marta Romańska-Zagórska (TAK), Anna Sieńko (TAK), Paweł 
Ścigalski (TAK), Romana Toft (TAK), Sławomir Zygmuntowicz (TAK), Marta Żylska (TAK)
KRZYSZTOF KRZYWORZEKA (21)
Adrian Baran (TAK), Elżbieta Cich (TAK), Dariusz Dragosz (TAK), Krzysztof Gaweł (TAK), Katarzyna Harmata
(TAK), Tomasz Kostecki (TAK), Ryszard Krawczyk (TAK), Bogusław Król (TAK), Krzysztof Krzyworzeka 
(TAK), Magdalena Listoś (TAK), Tadeusz Łysek (TAK), Marek Małek (TAK), Krzysztof Olawski (TAK), Piotr 
Podleśny (TAK), Agata Radosz-Kwasek (TAK), Marta Romańska-Zagórska (TAK), Anna Sieńko (TAK), Paweł 
Ścigalski (TAK), Romana Toft (TAK), Sławomir Zygmuntowicz (TAK), Marta Żylska (TAK)
MARTA ROMAŃSKA-ZAGÓRSKA (21)
Adrian Baran (TAK), Elżbieta Cich (TAK), Dariusz Dragosz (TAK), Krzysztof Gaweł (TAK), Katarzyna Harmata
(TAK), Tomasz Kostecki (TAK), Ryszard Krawczyk (TAK), Bogusław Król (TAK), Krzysztof Krzyworzeka 
(TAK), Magdalena Listoś (TAK), Tadeusz Łysek (TAK), Marek Małek (TAK), Krzysztof Olawski (TAK), Piotr 
Podleśny (TAK), Agata Radosz-Kwasek (TAK), Marta Romańska-Zagórska (TAK), Anna Sieńko (TAK), Paweł 
Ścigalski (TAK), Romana Toft (TAK), Sławomir Zygmuntowicz (TAK), Marta Żylska (TAK)

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty.

Przewodniczący T. Łysek zarządził przerwę techniczną na ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej i  przy-
gotowanie  kart  do głosowania,  radnych poprosił  o  pozostanie  na swoich miejscach.  Komisja  Skrutacyjna
ukonstytuowała  się,  na  przewodniczącego  komisji  wybrano  radnego  K.  Krzyworzeka,  który  poinformował
o sposobie głosowania:  przy oddawaniu głosu „za”  kandydatem, należy postawić znak „x”  w kratce przy
nazwisku  osoby.  Minimalna  liczba  głosów do  dokonania  ważnego  wyboru  wynosi:  11.  Następnie  należy
umieścić wypełnioną i złożoną kartę do głosowania w urnie wyborczej. Komisja Skrutacyjna przeprowadziła
wybory, po których przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny K. Krzyworzeka odczytał protokół (stanowiący
załącznik do protokołu nr 6) i stwierdził, że w wyniku tajnego głosowania zgłoszony kandydat otrzymał 17
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że wiceprze-
wodniczącym  Rady  Gminy  Zielonki  w  kadencji  2024-2029  został  wybrany  radny  Piotr  Maciej  Podleśny.
Przewodniczący T. Łysek stwierdził, że Rada Gminy Zielonki podjęła uchwałę VI/37/2024.

12) uchwała w sprawie skargi na Wójta Gminy Zielonki;

Przewodniczący T. Łysek:    jednogłośnie pozytywna opinia Komisji    Skarg, Wniosków i Petycji   – 4 głosy „za”,  
0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Komisja  przedłożyła  projekt  uchwały,  w  którym
rekomenduje  uznanie  skargi  za  bezzasadną. Przewodniczący  T.  Łysek przytoczył  treść  rozstrzygnięcia
uchwały i uza-sadnienie. Wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

skargi na Wójta Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA  (21)  Adrian  Baran,  Elżbieta  Cich,  Dariusz  Dragosz,  Krzysztof  Gaweł,  Katarzyna  Harmata,  Tomasz
Kostecki,  Ryszard  Krawczyk,  Bogusław  Król,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzyma  ł  a nr VI/38/2024)  

Ad  6.  Informacja  Wójta  Gminy  Zielonki  z  działalności  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym
od 30 sierpnia 2024 roku do 26 września 2024 roku:

1) 30 sierpnia br. przeprowadziłem spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego. 

2) 31 sierpnia br. w Korzkwi odbyły się Dożynki Gminy Zielonki 2024 r. W święcie plonów wzięło udział 18
korowodów, przedstawiciele samorządu oraz zaproszeni goście i licznie przybyli mieszkańcy gminy.

3) 2 września br. uczestniczyłem w inauguracji roku szkolnego 2024/2025 w szkołach na terenie Gminy.

4) 2 września br. odbyłem spotkanie z Kierownikiem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Kra-
kowie. Podczas spotkania dyskutowano nt. bieżącego utrzymania na rzece Prądnik. 

5) 3 września br. uczestniczyłem w spotkaniu Zarządu Powiatu w Krakowie z Wójtami i Burmistrzami
Gmin i Miast Powiatu Krakowskiego. Podczas spotkania omówiono m.in.  współpracę w zakresie zi-
mowego utrzymania dróg publicznych oraz przedstawiono informacje nt. wymiany danych z Ewidencji
gruntów i budynków i dotyczące gospodarki nieruchomościami. 

6) 3 września br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w inauguracji ogólnopolskiego projektu
„Oszczędny Dom”, którego celem jest uruchomienie obsługi mieszkańców zainteresowanych realiza-
cją w ich domach termomodernizacji z dofinansowaniem. Wydarzenie zostało zorganizowane przez
Sklep Leroy Merlin Kraków wraz z partnerem firmą SM Projekt. 

7) 3 września br. Kierownik Referatu Budownictwa i Urbanistyki Pani Beata Lipień-Łysek uczestniczyła
w spotkaniu on-line dot. zmian w Programie Olimpia – tj. Programie budowy przyszkolnych hal sporto-
wych.    

8) 4 września br. uczestniczyłem w spotkaniu z Burmistrzem Miasta i Gminy Niepołomice. 

9) 5 września br. uczestniczyłem w Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski. Spotkanie po-
święcone było ustawie krajobrazowej.    

10) 7 września br. w miejscowości Jeziorzany (gmina Liszki) odbyły się Powiatowe Zawody Sportowo-
Pożarnicze Jednostek OSP. W rywalizacji udział wzięło 18 drużyn męskich i 12 drużyn żeńskich repre-
zentujących wszystkie gminy Powiatu Krakowskiego. Gminę Zielonki reprezentowało OSP Bosutów. 

11) 7 września br. Sołtys Sołectwa Węgrzce wraz z Radą Sołecką zorganizowali Piknik pn. „Pożegnanie
Lata w Węgrzcach”. 

12) 7 września br. Sołtys Sołectwa Batowice wraz z Radą Sołecką, Kołem Gospodyń Wiejskich oraz Fun-
dacją im. Marszałka Marka Nawary zorganizowali Piknik Rodzinny w Batowicach.

13) 8 września br. na boisku sportowym LKS Zieleńczanka odbył się Jubileuszowy X Bieg Marchewkowy,
w którym wzięło udział ponad 360 zawodników. Każdy z uczestników został udekorowany pamiątko-
wym medalem, a zwycięzcy każdej z kategorii otrzymali puchary i dyplomy. 

14) 8 września br. w remizie OSP Bibice miała miejsce akcja krwiodawstwa.  Podczas wydarzenia, które
odbywało się pod hasłem „Daj szansę życiu” udało się zebrać 15,75 l. krwi.

15) 9 września br. wziąłem udział w II Samorządowym Okrągłym Stole. Podczas panelów dyskutowano nt.
finansowania samorządów terytorialnych w świetle współczesnych wyzwań; polityki funkcjonowania i
rozwoju samorządów terytorialnych oraz tego jak powinien wyglądać model finansowania samorządu
terytorialnego. Organizatorem wydarzenia była Fundacja Gospodarki i Administracji Publicznej, Urząd
Gminy Dobra i Open Eyes Economy Summit. 

16)  10 września br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Uniwersytetu Ekonomicznego w Kra-
kowie. 

17) 10 września br. uczestniczyłam w spotkaniu dot. współpracy na rzecz poprawy transportu w regionie.
Wraz z włodarzami 36 gmin obszaru funkcjonalnego Metropolii Krakowskiej, Marszałkiem Wojewódz-
twa oraz Starostami Powiatu Krakowskiego i Wielickiego podpisałem deklarację współpracy metropoli-
tarnej w zakresie transportu i mobilności w regionie. Podczas spotkania szczególną uwagę poświęco-
no Planowi Zrównoważonej Mobilności  Metropolii  Krakowskiej  (SUMP). Podpisana deklaracja oraz
przyjęcie Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej są ważnymi krokami na drodze do
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budowy  bardziej  zintegrowanego,  przyjaznego  środowisku  systemu  transportowego  w  regionie.
Wspólne działania na rzecz mobilności przyniosą korzyści zarówno mieszkańcom miast, jak i gmin wo-
kół Metropolii Krakowskiej, prowadząc do lepszego, bardziej dostępnego transportu publicznego. 

18) 10 września br. przeprowadziłem spotkanie z Radnymi Powiatowymi z terenu gminy Zielonki. Podczas
spotkania omówiono bieżącą współpracę w ramach inicjatyw samorządowych na rok 2024 i 2025. 

19) 11 września br. uczestniczyłem w spotkaniu koordynacyjnym Stowarzyszenia Metropolia Krakowska
dot. stanu przygotowania projektów ZIT w gminie Zielonki. 

20) 11 września br. w Domu Pomocy Społecznej w Owczarach odbył się piknik z okazji obchodów Jubile-
uszowych 25 Warsztatów Arteterapii Powiatu Krakowskiego – Owczary 2024. 

21) 11 września br. wraz z Panem Piotrem Zięciną Kierownikiem Referatu Dróg i Komunikacji odbyłem
spotkanie z Z-cą Wójta Gminy Michałowice. Tematem spotkania była komunikacja aglomeracyjna. 

22) 11  września  br.  uczestniczyłem w spotkaniu  z  Radą  Pedagogiczną  Samorządowego  Przedszkola
w Zielonkach. 

23) 12 września br. odbyłem spotkanie z Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krako-
wie Panem Wojciechem Kozakiem. Podczas spotkania dyskutowano nt. ochrony przeciwpowodziowej
gminy Zielonki oraz bieżącego utrzymania rzeki Prądnik. 

24) 12 września br. odbyłem spotkanie z Panem Mariuszem Zielińskim Dyrektorem Biblioteki Publicznej
w Zielonkach oraz przedstawicielami Kół Gospodyń Wiejskich z terenu gminy. Podczas spotkania dys-
kutowano nt. organizacji Święta Stroju Krakowskiego w gminie Zielonki. 

25) 13 września br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami środowiska naukowego Politechniki
Krakowskiej  oraz  Radną  Gminy  Zielonki  i  wykładowcą  akademickim UJ  Panią  Martą  Romańską-
Zagórską. Podczas spotkania rozmawiano o możliwych polach współpracy pomiędzy gminą, a uczel-
nią.

26) 13 września br. zwołałem posiedzenie sztabu kryzysowego. Podczas spotkania: omówione zostały po-
tencjalne zagrożenia i procedury działania; zarządzono o postawieniu jednostek OSP w stan gotowo-
ści; potwierdzono dostawę worków i piasku do sołectw; zarządzono dyżury sztabu, który będzie reago-
wać na ewentualne zagrożenia.

27) 13 września br. wraz z Panią Bożeną Kudaszewicz-Wal Kierownikiem Referatu Geodezji, Rolnictwa
i Gospodarki Gruntami uczestniczyłem w wizji terenowej z Z-cą Kanclerza Uniwersytetu Rolniczego
w Krakowie. Wizja dot.  pozyskania gruntów pod drogę w m. Garlica Murowana.

28) 14 września w Rdzawce gościli sołtysi z całego województwa małopolskiego. Powodem ich spotkania
było ogłoszenie wyników konkursu „Najlepszy Sołtys Małopolski A.D. 2023”. Konkurs, organizowany
został już po raz 22. przez Małopolskie Stowarzyszenie Sołtysów, przy współpracy z Urzędem Mar-
szałkowskim Województwa Małopolskiego. Gminę Zielonki reprezentowali Adam Dąbrowski z sołec-
twa Pękowice oraz Krzysztof Olawski z sołectwa Osiedle Łokietka. Komisja konkursowa szczególnie
doceniła pracę Krzysztofa Olawskiego, który zajął drugie miejsce w tegorocznej edycji tego prestiżo-
wego konkursu.  Za zajęcie drugiego miejsca sołectwo Osiedle Łokietka otrzymało dotację celową
w wysokości 30 tys. zł, która pozwoli na realizację zadań i inwestycji wskazanych przez mieszkańców
sołectwa Osiedle Łokietka. 

29) 14 września br. odbył się Turniej młodzieżowych drużyn TS Węgrzce Cup 2024. 

30) 15 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Bosutów-Boleń. 

31) 15 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Przybysławice. 

32) 15 września br. Krakowskie Biuro Festiwalowe wraz ze Stowarzyszeniem Metropolia Krakowska zor-
ganizowało „Wesołe Święto Plonów”. Wzięły w nim udział gminy należące do Stowarzyszenia Metro-
polii Krakowskiej, które prezentowały lokalne bogactwo kulinarne i kulturowe. Była to doskonała okazja
do prezentacji wyjątkowych produktów z gminy Zielonki. Wydarzenie odbyło się na terenach dawnego
Szpitala Uniwersyteckiego w Krakowie.

33) 17 września br. wraz Panem Piotrem Zięciną Kierownikiem Referatu Dróg i Komunikacji uczestniczy-
łem w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych. Spotkanie dotyczyło odprowadzania
wód opadowych Narama-Owczary. 

34) 17 września br. gminę Zielonki odwiedzili przedstawiciele Lokalnych Grup Działania z Łotwy. Głównym
celem wizyty studyjnej było poznanie najlepszych praktyk polskiego samorządu lokalnego, obejmują-
cych działania na rzecz rozwoju lokalnego we współpracy z lokalną społecznością, organizacjami po-
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zarządowymi i  zaangażowaniem społeczeństwa obywatelskiego. Podczas spotkania przedstawiona
została współpraca gminy Zielonki i Fundacji Kształcenia Wypoczynku i Rekreacji, która została powo-
łana przez Chorągiew Krakowską Związku Harcerstwa Polskiego. Delegacja odwiedziła prowadzony
przez fundację Ośrodek Wypoczynkowy Korzkiew. Drugim miejscem, do którego wybrała się delegacja
z Łotwy była remiza Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonkach. Podczas spotkania goście mieli okazję
zobaczyć sprzęt, jakim dysponują nasi strażacy. Dowiedzieli się także, jak wygląda organizacja jedno-
stek i w jaki sposób ochotnicy są informowani o akcjach.

35) 18 września br. wraz z Panią Agatą Adamczuk Skarbnikiem Gminy podpisałem umowę na rozbudowę
drogi gminnej K601584 na odcinku Garlica Duchowna – Garliczka – Owczary. Projekt zakłada budowę
chodnika, regulację odwodnienia, przebudowę kolidującej infrastruktury i przebudowę jezdni na długo-
ści 2 km. W ogłoszonym przetargu zwiększono zakres zadania – dodano dwa odcinki wodociągu poza
odcinkiem objętym dofinansowaniem. Wartość zadania została oszacowana na kwotę 17.148.830,15
zł.

36) 18 września br. wraz z Panią Agatą Adamczuk Skarbnikiem Gminy uczestniczyłem w spotkaniu z Pa-
nią Jolantą Nowakowską Prezesem Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie.

37) 18 września br. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Forum Wójtów, Burmistrzów
i Prezydentów Małopolski. 

38) 18 września br. Pan Piotr Zięcina Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji uczestniczył w naradzie koor-
dynacyjnej dot. Opracowania wielowariantowej koncepcji  przebudowy/rozbudowy skrzyżowania DW
794 z DG 601608K w m. Januszowice.

39) 18 września br. uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Rodziców Przedszkola Samorządowego w Bibi-
cach oraz posiedzeniu Rady Pedagogicznej Przedszkola w Bibicach. 

40) 20 września br. odbyłem spotkanie z przedstawicielem Związku Nauczycielstwa Polskiego oraz Preze-
sem Okręgu Małopolskiego ZNP. Tematem spotkania była sytuacja płacowa nauczycieli  na terenie
gminy oraz bieżąca współpraca. 

41) 20 września br. wraz z Panią Beatą Lipień-Łysek Kierownikiem Referatu Budownictwa i Urbanistyki
uczestniczyłem w naradzie dot. rozbieżności rozwiązań budowy hali przy Szkole Podstawowej w Bibi-
cach. 

42) 21 września br. w Stacji Doświadczalnej Katedry Ogrodnictwa URK w Garlicy Murowanej odbyło się
„Święto Winobrania”. 

43) 21 września br. Sołtys Sołectwa Pękowice wraz z Radą Sołecką i Kołem Gospodyń Wiejskich Cud
Miód Pękowice zorganizowali Piknik Rodzinny dla mieszkańców. 

44) 22 września br. odbyło się 60 – lecie Izby Regionalnej w Bibicach. 

45) 23 września br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Tomaszem Kosteckim Radnym Gminy Zielonki.
Tematem spotkania była propozycja współpracy zagranicznej. 

46) 24 września br. uczestniczyłem w Posiedzeniu Komisji ds. środowiska, przestrzeni i mobilności Stowa-
rzyszenia Metropolii  Krakowskiej.  Tematem spotkania był  m.in.  Projekt  Planu działania w zakresie
efektywności energetycznej i jakości powietrza; postulaty gmin MK w kwestii obliczania poziomów re-
cyklingu; analiza bilansu emisji GHG w MK oraz plan działalności Zespołu ds. środowiska i przestrzeni
w 2025 r.

47) 24 września br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Metro-
polia Krakowska. Tematem spotkania była m.in. prezentacja postępów prac w procesie aktualizacji
Strategii  Zintegrowanych  Inwestycji  Terytorialnych  na  lata  2021-2027  oraz  monitoringu  projektów;
przyjęcie  założeń  w  zakresie  Planu  dotyczącego  rozwoju  kompetencji  kadr  metropolitalnych  oraz
przedstawienie informacji na temat postępu prac w Planie działania dotyczącym energii i emisji.

48) 25 września br. uczestniczyłem w spotkaniu on-line dot. kształtowania polityki przestrzennej dla tere-
nów granicznych gmin Metropolii Krakowskiej z Gminą Miejską Kraków. 

W okresie międzysesyjnym przeprowadziłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami gminy Zielonki. 
RÓŻNE: 

1. Mieszkańcy południowej Polski zmagają się dramatycznymi skutkami powodzi. W gminie Zielonki zor-
ganizowano pomoc dla poszkodowanych. W akcję włączyło się o dziewięć jednostek OSP wraz z so-
łectwami. Dziękujemy Wam za wsparcie i zaangażowanie.
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2. Zakończono prace konserwatorsko – restauratorskie przy drewnianym krzyżu z I poł. XIX w. zlokalizo-
wanego przy ul. Galicyjskiej w Zielonkach. Łączny koszt wykonanych prac wyniósł 17 475,00 zł, w tym
ze środków własnych gminy to kwota 8 457,00 zł, natomiast kwotę 9 000,00 zł stanowiła dotacja Woje-
wództwa Małopolskiego w ramach konkursu Kapliczki Małopolski.

3. Sieć kanalizacji sanitarnej wybudowana w miejscowości Zielonki (rejon ul. Garlickiej nr 1, 2, 5), została
przekazana do eksploatacji. Zachęcamy wszystkich zainteresowanych mieszkańców do uzgadniania
w siedzibie Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach Sp. z o. o projektów przyłączy, tj. od-
cinków kanalizacji od granic nieruchomości do instalacji wewnętrznych w budynkach oraz przyłączanie
swoich nieruchomości do gminnej sieci. Sieć kanalizacji sanitarnej w rejonie ul. Garlickiej w Zielonkach
została wybudowana w ramach projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki w ob-
szarze aglomeracji Kraków – V etap” przy współfinansowaniu ze środków Unii Europejskiej w ramach
Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 (FEnIKS).

4. 30 września 2024 r. mija termin składania wniosków o dotację na realizację zadań z zakresu rozwoju
sportu. 

5. Gmina Zielonki przystąpiła do realizacji projektu otwórz się na pomoc – kampania profilaktyczna dla
rodziców, uczniów i osób pracujących w szkole dotycząca problemów emocjonalnych u dzieci i mło-
dzieży. Kampania nosi tytuł „Otwórz się na pomoc” i jest skierowana dla dzieci w wieku od 3 do 13 lat
oraz do ich opiekunów i nauczycieli. Szczegółowe informacje można uzyskać w Gminnym Ośrodku
Pomocy Społecznej w Zielonkach oraz na stronie internetowej www.zielonki.pl. 

6. Ruszył nabór wniosków na bezpłatne kompostowniki w ramach programu „Jestem eko! Kompostuję!”.
Szczegółowe informacje w Referacie Niskiej Emisji i Odpadów UGZ oraz na www.zielonki.pl. 

PODJĘTO ZARZĄDZENIA: 
1) ZARZĄDZENIE NR 164/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2024 ROKU w sprawie

zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 
2) ZARZĄDZENIE NR 165/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2024 ROKU w spra-

wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024,
zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2024,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr
164/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 30 sierpnia 2024 roku. 

3) ZARZĄDZENIE NR 166/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2024 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024 w
związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

4) ZARZĄDZENIE NR 167/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 03 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie wypłaty odszkodowania - za nieruchomość oznaczoną jako działka ewidencyjna nr 81/1, obręb
Garliczka, jednostka ewidencyjna gmina Zielonki, przejętą na rzecz Gminy Zielonki, będącą obecnie
własnością Gminy Zielonki.

5) ZARZĄDZENIE NR 168/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 04 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie oddania w dzierżawę, w drodze pisemnego przetargu nieograniczonego, nieruchomości stanowią-
cej działkę nr 259/12 położoną w Węgrzcach przy ul. C3, zabudowaną budynkiem nr 1, będącej mie-
niem komunalnym Gminy Zielonki.

6) ZARZĄDZENIE NR 169/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 WRZEŚNIA 2024 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

7) ZARZĄDZENIE NR 170/2024 WÓJTA GMINY ZIELONI Z DNIA 5 WRZEŚNIA 2024 ROKU w sprawie
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 224, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem Nr 169/2024 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 5 września 2024 roku. 

8) ZARZĄDZENIE NR 171/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2024 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu obejmującego udział ½ w nieruchomości stanowiącej współwłasność Gminy Zie-
lonki, położonej w obrębie Bibice, przeznaczonej do sprzedaży.

9) ZARZĄDZENIE NR 172/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 września 2024 roku w sprawie za-
twierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

10) ZARZĄDZENIE NR 173/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

11) ZARZĄDZENIE NR 174/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 
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12) ZARZĄDZENIE NR 175/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

13) ZARZĄDZENIE NR 176/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Zielonki, gmina Zielonki, składa-
jącej się z działki ewidencyjnej nr 1474/12. 

14) ZARZĄDZENIE NR 177/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

15)  ZARZĄDZENIE NR 178/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024,
zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2024,  w  związku  z  Zarządzeniem  Nr
177/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 20 września 2024 roku. 

16) ZARZĄDZENIE NR 179/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2024/2025. 

17) ZARZĄDZENIE NR 180/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 WRZEŚNIA 2024 ROKU w spra-
wie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy Zielonki  – Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Zielonkach w postępowaniu odwoławczym w ramach działania FEMP.06.26 Integracja
społeczna osób w szczególnie trudnej sytuacji życiowej, Programu Fundusze Europejskie dla Małopol-
ski 2021-2027. 

Pytania radnych do sprawozdania Wójta: 
Radna A. Sieńko zapytała o możliwość uczestniczenia w sztabie kryzysowym osobiście lub w sposób zdalny
nawet bez zabierania głosu, do bieżącego reagowania i przekazywania informacji zagrożonym mieszkańcom
skąd można zaopatrywać  się  w  pomocowe materiały.  Wójt powiedział,  że  zespół  od  zarządzania  kryzy-
sowego stanowią określone osoby według funkcji i kompetencji i nie zakładał zmian w tym zakresie poprzez
włączanie w prace radnych. Radna A. Sieńko zwróciła się o udostępnianie radnym tych kluczowych informacji
choćby mailowo, czy telefonicznie.  Wójt podkreślił, że w zakresie przekazywania informacji istnieje ustalona
ścieżka,  kluczowe jest  postępowanie  służb i  zaangażowanych osób.  W zakresie  informacji  i  komunikacji
zastanowi  się  ze  współpracownikami,  jak  mogłoby  to  wyglądać.  Dodał  jak  wygląda  przepływ  informacji,
w trakcie posiedzenia sztabu kryzysowego osoba oddelegowana umieszcza informację w formie komunikatu
bądź sms-ów. Zadeklarował, że zastanowi się, na ile mogłaby funkcjonować odrębna grupa, albo równoległa
komórka do informowania. Radny T. Kostecki zapytał o spotkanie w dniu 20 września br. dot. hali łukowej
w Bibicach, czy budowa przebiega prawidłowo i zgodnie z planem. Wójt powiedział, że spotkał się z projek-
tantem, kierownikiem budowy, inspektorem nadzoru oraz pracownikami Referatu Budownictwa i Urbanistyki
Urzędu Gminy. Rozmowy dotyczyły technologii wykończenia dachu i sposobu wykonywania tych prac, w ślad
za wątpliwościami sygnalizowanymi przez inspektora nadzoru. Padły ustalenia, iż projektant z wykonawcą
uzupełnią szczegółowe rysunki techniczne i złożą oświadczenia o prawidłowości wykonania, zaprojektowania
i zastosowanej technologii, co stanowić będzie zabezpieczenie dla gminy w razie pojawienia się wątpliwości.
Spotkanie służyło również zastanowieniu się nad eksploatacją budowli przy opadach śniegu. Stąd oczekiwane
rozwiązania  nieinwazyjnego  dla  powłoki  z  membrany  i  takiego  osuwania  się  śniegu,  by  nie  zagrażało
bezpieczeństwu użytkowników szkoły. Gmina otrzyma propozycję rozwiązań wykonania, aby z odbiorem hali
było zapewnione bezpieczeństwo. Radny R. Krawczyk poprosił o informacje dotyczące odwodnienia pomiędzy
Naramą i Owczarami z ulicą Gajową oraz chodnika, o którym była mowa w sprawozdaniu, czy chodzi o ten na
terenie Naramy przy drodze powiatowej. Wójt powiedział, że spotkanie zwołane zostało w związku z projek-
towanym przez gminę Iwanowice z Powiatem Krakowskim w ramach IS chodnika Narama-Owczary (ulica
Topolowa).  Chodziło  o  zastanowienie  się  nad  zasadnością  rozwiązania  wyłącznie  odprowadzenia  wody
poniżej chodnika, zamiast zaprojektowania chodnika z odwodnieniem na odległości kilometra. Zadeklarował
dyrektorowi Zarządu Dróg, że przy IS na 2025 rok z gminą Iwanowice, jest zainteresowany włączeniem gminy
Zielonki do tego zadania, bowiem ich celem jest chodnik, to jednak woda z chodnika i drogi spływa na teren
gminy  Zielonki.  Stąd  mając  skumulowaną  wodę  poniżej,  należałoby  wspólnie  spróbować  zaprojektować
rozwiązanie problemu, jeśli gmina Iwanowice do retencji będzie potrzebowała zbiornika przy tym terenie, to
gmina Zielonki również w ramach jednego opracowania może mieć jakiś regulator przepływu, przetamowanie
albo zbiornik zapobiegając rozlanie wody poniżej ulic Sosnowej i Gajowej.  Radny R. Krawczyk dodał też od
Długiej  w  kierunku  Gajowej.  Wójt uzupełnił,  że  chodnik  jest  w  procedurze  ZRID,  stąd  odwodnienie  jest
elementem tego projektu może być pokazane poniżej, tak należałoby to uregulować do przepustu Gajowa-
Długa. Na spotkaniu zaproponował włączenie się w projekt przebudowy tego chodnika, ale z odwodnieniem
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do samego dołu w sposób kontrolowany i nie kosztem drogi gminnej i mieszkańców. Dodał, że na spotkaniu
wójt  Gminy  Iwanowice  zaproponował  dołączenie  do  tego  zadania  jeszcze  Gminy  Skała,  ponieważ  woda
spływa również z tego terenu. Podsumował, że gdy powstanie dokumentacja odwodnienia, spróbuje włączyć
w rozmowy Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie,  ponieważ dotyczy to również terenu zlewni
Prądnika, a zatrzymanie wody z ulic Gajowej i Długiej uniemożliwi zalanie Garliczki i Garlicy Duchownej.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radny K. Gaweł zawnioskował  o wykonanie analizy możliwości zamontowania oświetlenia „na żądanie” na
terenie sołectwa Trojanowice w obrębie sklepu Lewiatan, by mieszkańcy mogli  przyciskiem wywołać włą-
czenie zielonego światła i  zatrzymać ruch samochodowy na drodze wojewódzkiej,  by bezpiecznie przejść
przejściem dla pieszych. Jest to niezbędne, ponieważ kierowcy wymuszają pierwszeństwo na tym przejściu.
Wójt zasugerował, by na komisji właściwej się zastanowić nad rozwiązaniem problemu, przy uwzględnieniu
stanowiska  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich,  że  projektowana  Trasa  Wolbromska  spowoduje  zmniejszenie
natężenia ruchu na tym odcinku.  Radny K. Gaweł powiedział, że w jego opinii natężenie się nie zmieni, ponie-
waż wejście Drogi  Wolbromskiej  jest  przy sklepie Lewiatan.  Przyjmuje informację,  że rzeczywiście Droga
Wolbromska poniżej może złagodzić ruch, natomiast odcinek Trojanowic będzie w dalszym ciągu obciążony
dużym ruchem samochodowym.  Radna A.  Sieńko zapytała  o  Trasę  Wolbromską i  Północną Obwodnicę
Krakowa i planowane kolejne zmiany tymczasowe, zamknięcia dróg, czy ruchy wahadłowe, aby móc odpo-
wiadać mieszkańcom. Wójt przyznał, że nie ma możliwości wykonywania określonych prac bez zastosowania
ruchu wahadłowego,  a  niektórych bez  całkowitego wyłączenia  dróg.  Z  uwagi  na  konieczność wykonania
docelowego  rozwiązania  z  odwodnieniem  pod  wiaduktem,  będzie  całkowite  wyłączenie  z  ruchu  części
komunikacji z objazdem i wtedy będzie docelowe rozwiązanie. Zbieranie się wody pod wiaduktem wynika
z faktu, iż rondo po stronie ulicy Na Popielówkę jest zawyżone z całą drogą i  będzie zupełnie niżej usy-
tuowane, stąd wszystko zostanie przebudowane i rozkopane. Radna A. Sieńko zasugerowała niepodawania
konkretnych terminów realizacji zadań przez wykonawcę, bowiem mieszkańcy skrupulatnie odnoszą się do
tych terminów i wskazują niewywiązywanie się z nich.  Radny T. Kostecki zawnioskował o ustalenie stanu
prawnego własności  i  określenie wartości  rynkowej  nieruchomości  w Węgrzcach,  przy ulicy A5,  na której
znajduje się obelisk upamiętniający miejsce usadowienia domu Stanisława Wyspiańskiego. Miejsce w opinii
radnego  dziedzictwa  kulturowego  gminy  Zielonki,  dla  którego  ważnym  byłoby  utrzymanie  tego  dobra
kulturowego.  Wójt powiedział,  że obelisk znajduje się na prywatnym terenie,  gdy pojawią się sygnały,  że
miałoby się coś z nim niedobrego zadziać, spotka się z właścicielem nieruchomości i zapyta jakie ma wobec
obelisku plany. Radny dodał, że miejsce to można byłoby odrestaurować, uczynić bardziej widocznym i roz-
poznawalnym, które gmina mogłaby rozsławiać. Podsumował, że można byłoby wykupić ten skrawek ziemi,
odrestaurować  oblisk  i  uczynić  godnym  na  miarę  obecnych  czasów.  Wiceprzewodniczący  P.  Ścigalski
poinformował,  że  złożony  został  wniosek  Klubu  Radnych  Koalicja  Obywatelska  Zielonki  dot.  nasadzeń
sadzonkami we współpracy ze stowarzyszeniem działającym na terenie Polski,  które zapewnia bezpłatnie
wolontariuszy  i  sadzonki.  Dodał,  że  lesistość  w  gminie  jest  bardzo  niska,  propozycja  wydaje  się  być
atrakcyjną, bowiem gmina nie będzie ponosiła żadnych kosztów.  Radna M. Romańska-Zagórska zapytała
o budowę ronda w Bibicach i zauważalny przestój prac budowlanych, czy wpłynie na harmonogram prac i ter-
min  zakończenia  budowy.  Wójt powiedział,  że  inwestorem  jest  Zarząd  Dróg  Powiatu  Krakowskiego,  do
którego  wystąpił  z  pismem  o  powód  zatrzymania  tych  prac  i  dalsze  finansowanie,  jednak  oficjalnie  nie
otrzymał stanowiska. Z ogólnodostępnych informacji wynika, że inwestor nie przewiduje zagrożenia harmo-
nogramu realizacji  zadania.  Na  posiedzeniu  Komisji  Infrastruktury  Liniowej  padła  propozycja  zaproszenia
przedstawicieli  Zarządu  Dróg  Powiatu  Krakowskiego,  wówczas  gmina  miałaby  pełną  informację.  Zadek-
larował,  że  prześle  do  Biura  Rady odpowiedź,  gdy  wpłynie  do  urzędu.  Radna A.  Sieńko zawnioskowała
umieszczenie  na stronie Urzędu Gminy zakładki z cennikiem wynajmu sal, lokali, budynków sołeckich, czy
gminnych.  W opinii  radnej  takie  informacje  powinny być  ogólnodostępne z  podaniem stawki  godzinowej,
nawet  jeśli  są w sposób bardzo indywidualny ustalany przez wynajmujących.  Podsumowała,  że jeśli  jest
cennik, to taką informację radna chciałaby uzyskać, wystarczy drogą mailową.  Radny K. Olawski zaprosił
w imieniu Sołectwa Osiedlu Łokietka na inaugurację 22 roku działalności Uniwersytetu Osiedla Łokietka, którą
uświetni  wykład b.  wicepremiera prof.  Jerzego Hausnera pn.  „Wiarygodność ekonomiczna Polski”  w dniu
27.09 o godz. 18.30 w budynku przy Lawendowej 32, po wykładzie odbędzie się koncert. Wójt poinformował
o mających się odbyć w dniu 20 października br. wyborach sołtysów i członków rad sołeckich i przedstawił
kalendarium organizacji wyborów. Radny T. Kostecki zwrócił się z prośbą o przesłanie agendy szkolenia dla
radnych zaplanowane na 14 października br.  Przewodniczący T. Łysek powiedział,  że zostanie przesłane
zaproszenie mailem z agendą całego spotkania. Radny K. Krzyworzeka zapytał o wysokość diety dla człon-
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ków komisji  obwodowych.  Wójt przyznał,  że  nie  zwiększył  poziomu diet,  są  na  poziomie  z poprzednich
wyborów sołeckich.  Wiceprzewodnicząca M. Listoś powiedziała, że dieta przewodniczącego komisji wynosi
380 zł, wiceprzewodniczącego 330 zł, a członka komisji 280 zł. Przewodniczący T. Łysek wyraził szczególne
podziękowania  mieszkańcom  za  włączenie  się  w  akcję  pomocy  powodzianom  z  zagrożonych  terenów,
wszystkim  jednostkom Ochotniczych  Straży  Pożarnych  pod  przewodnictwem radnego  Marka  Małka  oraz
pozostałym radnym gminy Zielonki, którzy bardzo aktywnie włączyli się w akcję pomocową. Poprosił radnego
o przekazanie informacji, ile udało się zebrać i przekazać dla powodzian darów z całej gminy. Radny M. Małek
powiedział, że w akcji zebranych zostało 63 palet z darami, które przetransportowane zostały dwoma tirami.
Dodał, że należą się duże uznania dla wszystkich mieszkańców gminy Zielonki, 9 jednostek OSP, sołtysów,
kół gospodyń wiejskich, szkół i przedszkoli. Również wielkie podziękowania należą się dla Zarządu Gminnego
OSP, który nadzorował akcję i objął patronat nad akcją, jak też Stowarzyszeniu Rozwoju Gminy Zielonki. Wójt
powiedział, że duża w rozmiarach akcja powstała z inicjatywy samych mieszkańców, o koordynację której
poprosił Zarząd OSP i Stowarzyszenie Rozwoju Gminy, mając przekonanie, że najlepiej zrobią to strażacy,
sołtysi i organizacje społeczne. Wyraził podziękowania wszystkim strażakom, sołtysom, kołom gospodyń za
włączenie  się  w  akcję  i  koordynację  pakowania  i  dostarczenia  darów.  Zwrócił  uwagę,  że  również  firmy
bezinteresownie włączyły się w pakowanie i dostarczenie produktów potrzebującym. Wspólnie ze Starostą
Opolskim  ustalił  sposób  przekazania  darów,  który  na  miejscu  już  zabezpieczył  logistykę,  zorganizował
transport i z samorządowcami opolskiej metropolii rozdysponował dary. Podsumował, że duża to była akcja i
duże wydarzenie dla gminy. Dodał, że Starosta Opolski zadeklarował przyjazd i osobiste podziękowania za
udzieloną pomoc. W porozumieniu z fundacją, harcerzami w Korzkwi i panem Pawłem Grabką gmina została
zgłoszona do organizowania zielonych szkół dzieci z tamtego terenu. Zadeklarował wójt, że godnie zostanie
przyjęta młodzież. Jeżeli będzie informacja i możliwość, to od razu będzie informować radnych, jak wygląda
sytuacja i jak można się włączyć w pomoc. Przewodniczący T. Łysek przekazał komunikaty: 14.10 br. radni
spotkają się na szkoleniu administracyjno-prawnym, kolejne posiedzenie sesji  zgodnie z harmonogramem
odbędzie się w dniu 24.10 br. 

Ad 8. Zamknięcie sesji.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący T. Łysek podziękował wszystkim za udział w po-
siedzeniu  i  zamknął  VI  sesję  zwyczajną  Rady  Gminy  Zielonki  w  kadencji  2024-2029.  Na  tym  protokół
zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały;

6) nr 6 protokół Komisji Skrutacyjnej z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy Zielonki

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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